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Nezemljani in Genetska Vprašanja (Swaruu iz Erre, Taygeta-Pleiades) 

 

Robert: Pozdravljena, Swaruu, kako si? Imamo nekaj vprašanj, povezanih z zadnjem video 

posnetku o genetiki, ki smo ga delili. Ali jih lahko zastavimo? 

 

Swaruu: Pozdravljena Gosia in Robert. Seveda, prosim, da nadaljujeta z vprašanji. 

 

Robert: Hvala. Rad bi vprašal, ali je bilo človeško bitje ustvarjeno po načrtu na določenem planetu 

in se morda zato ni dobro prilagodilo na ta planet, neodvisno od vsiljevanja nizkih 3D energij? 

 

Swaruu: Z našega vidika človek ni bil ustvarjen. Prav tako moramo opredeliti, kaj je "človeško 

bitje", saj obstaja veliko ras, ki segajo od zelo različnih do tistih, ki so podobne zemeljskim. Nihče 

več ne razmišlja o konceptu stvarjenja človeškega bitja, mislim na medzvezdne rase. 

 

To bi spadalo v isti koncept večnosti. Ker ni linearnega časa, ki bi ga bilo treba upoštevati, koncept 

stvarjenja, razvoja, aktualnosti ali koncept evolucije ne obstaja. Obstaja prilagajanje linearnemu 

ali pol-linearnemu okolju nekaterih humanoidnih ali človeških vrst, vendar z najširšega vidika ne 

tvorijo vrste, saj ni prej in potem, s celotnega vidika množice vseh znanih humanoidnih ali 

humanomorfnih vrst. 

 

Robert: Prav. Hočem reči, če je tako nastanek Taygetcev kot tudi "ljudi-lyrcev" potekal po 

mehaniki manifestacije nečesa višjega, kot bi lahko imenovali višji jaz, s sporazumi drugih višjih 

jazov. Se pravi, ali se je to pojavilo spontano, na točno določenem kraju in ob točno določenem 

času? Ali je to mogoče? Ali je mogoče tudi, da sta obe vrsti (taygetska in lyrska) nastali na ta način, 

spontano? 

 

Swaruu: To se ne bi smelo šteti za spontano. Razlike v 5D ene vrste v primerjavi z drugo so podane 

s pol-linearnim prilagajanjem okolju. To ni evolucionizem, je le prilagajanje, in da, obstajajo 

genetske spremembe, vendar z vsiljevanjem namere njihovih zavesti. Če tu obstaja prej in potem, 

je to le relativno in specifično za posamezno vrsto. 

 

Kljub temu je težko opredeliti časovni okvir te prilagoditve, saj to pomeni vračanje nazaj z linearno 

miselnostjo, da bi izsledili izvor. Velika širitev Lyre je znana, vendar ne moremo vedeti, kdaj točno 
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se je zgodila. Izračunati jo je mogoče le iz človeškega referenčnega okvira, ki je bil pred približno 

milijonom let. 

 

Robert: Razumem. Zdaj se mi je porodilo to vprašanje: Vedno smo govorili, da večja kot je 

gostota, lažje je nekaj manifestirati. In ti nam vedno govoriš, da nismo to telo. Če lahko v svojih 

sanjah ustvarim več resničnosti, vključno z bitji z novim videzom itd., ali je mogoče, da bitja z zelo 

visokih ravni manifestirajo ta telesa, ki so za nas biološka? 

 

Gosia: To je zanimivo vprašanje, Robert. Tako kot se naše sanje zdijo tako resnične in popolne, 

medtem, ko sanjamo, tako bi bil za njih resničen in popoln naš obstoj tukaj v 3-5D. Zanje je vse 

"sanje". Morda nekakšna vrsta takojšnje manifestacije in igre. Pravzaprav verjamem, da je tako. 

Le, da so ta bitja onkraj, mi sami. 

 

Swaruu: Potem bi bili ljudje in druga bitja v nizkih gostotah, kot sta 5D in 3D, posledica te 

manifestacije. Moj odgovor je: da, to, kar praviš, je smiselno, vendar bi dodala le to, da ni nujno, 

da gre za namerno ustvarjanje človeškega bitja. 

 

Že samo dejstvo, da so in da obstajajo, kot bitja svetlobe in da imajo iz kakršnegakoli razloga 

praktični namen, da se manifestirajo kot ločena od drugih, s humanoidno morfologijo, to je s 

trupom in glavo ter okončinami, je dovolj, da povzročijo verižno reakcijo skozi gostote, kjer se 

"manifestirajo" "bitja" bolj "materialne" narave, dokler ne dosežejo zemeljsko človeško bitje. In 

da, to smo mi sami, vanj se vračamo, ko spimo, in če sanjamo o tako imenovanih posvetnih 

stvareh, je to zato, ker to zaposluje našo pozornost. 

 

Robert: Odličen odgovor, hvala. Swaruu, obstajajo ljudje, ki pravijo, da obstaja del naših 

možganov, ki je plazilski (reptilski). 

 

Swaruu: To je povsem človeška interpretacija. Ker z izolacijo tega dela možganov vidijo, da deluje 

na podoben ali primerljiv način, kot bi se (po njihovem mnenju) odzval plazilec. Vendar ni 

nobenega dokaza ali česar koli, kar bi potrjevalo, da je ta del možganov dolžan plazilskim genom. 

Zdi se le, da je plazilski, zato pravijo, da je plazilski. Genetske povezave ni. Vem, da pravijo, da je 

človek nastal z združitvijo 21 nezemeljskih vrst, vključno z reptili. Temu nasprotujem. 

 

Vsak človek je genetsko drugačen. Hočem reči, da je mogoče telo (ne vrsto), telo ali vrsto teles 

določene skupine umetno prilagoditi, da služi kot nosilec reptilske duše. Toda to je koncept ali 

postopek frekvenc, ne nečesa fizičnega, in ne presega celotne vrste. 

 

In to ni samo primer reptilov, to se dogaja tudi z vsemi drugimi rasami, prilagoditvami znotraj 

človeškega bitja, insektoidnimi rasami (na primer Mantis) ali rasami, ki jih ne najdemo na Zemlji, 

kot so nekatere arkturijske veje. 

 



Zato z vidika taygetske znanosti o genetiki in Federacije, zemeljski človek ne velja za vrsto. Vrste 

katalogiziramo tudi na ta drugi način: 

 

1. Primarne vrste, to so tiste, ki so holografski fragmenti celote, enotnega jaza, to so tiste, ki so 

se manifestirale z višjih ravni. 

 

2. Sekundarne vrste, ki so tiste, ki jih je ustvarila/spremenila katera od primarnih vrst s posebnim 

namenom. (Uporaba vsiljevanja višje namere z namenom spreminjanja DNK s strani tistih, ki bodo 

uporabljali končno telo zabojnika). 

 

Vrste, ki bi bila primarna, ni spremenil nihče drug in je glede na zapise vseh, vedno bila ali pa se 

je izgubila v megli časa. Jemlje se kot stvaritev Vira ali izvornega enotnega jaza. Človeška rasa bi 

spadala v drugo klasifikacijo. Taygetci bi bili primarna rasa. Človeška je prilagojena. Samo, da 

imamo tudi naslednjo situacijo: Fizično prilagajanje tukaj v 5D - zaradi narave same gostote ga ni 

treba opraviti z umetnimi sredstvi. 

 

Pri ljudeh da, ker je 3D in je manifestacija počasna. Včasih je potrebna zelo drastična in hitra 

sprememba, da na primer zvezdno zvezdno seme vstopi v človeško telo. Iz 5D ne, to je hitrejše in 

že sama namera novega bitja, ki nastane v maternici, zadovoljivo spremeni DNK zabojnika. Da, 

včasih je potreben umetni poseg, kar se zgodi tudi v 5D, vendar to ni norma kot v 3D, temveč 

redka izjema. 

 

Gosia: Da, rekla si, da so bile ali bi lahko bile narejene nekatere prilagoditve, da bi bilo telo na 

primer boljše vozilo za Reptilsko dušo. Ali je bilo to na splošno narejeno na Zemlji? Pri drugih 

rasah? So druge rase naredile te prilagoditve? Razen mater zvezdnih semen? 

 

Swaruu: Da, in to je stalnica. Praktično vse rase so to naredile. Včasih ni treba ničesar prilagajati 

ali zadostujejo spremembe s čisto manifestacijo, včasih pa je to potrebno. Primer za to so številni 

avtistični otroci. Njihova duša ali zavest potrebuje več časa, da v celoti vstopi v človeško telo, saj 

bitje, duša ali adma prihaja iz višjih gostot, vstop vsega naenkrat pa bi lahko povzročil nevrološke 

težave. 

 

Gosia: Toda, ali vzamejo naključno skupino ljudi, da bi jih prilagodili svojim dušam, ali na primer 

Sirici izberejo Kitajce, Andromedanci Kongole itd.? Kako izbirajo? Z drugimi besedami, ali imajo 

nekatere rase prednost pred nekaterimi "različnimi zemeljskimi rasami"? 

 

Swaruu: Ne, ni tako. Zvezdna semena katere koli določene rase se po navadi skoraj enakomerno 

razširijo po vseh zemeljskih rasah. Ne vzamejo si samo ene rase. Na primer taygetska rasa, ki je 

doma skoraj stoodstotno ali povsem nordijska, bo na Zemlji imela taygetska zvezdna semena vseh 

ras. Tako je z vsemi. 

 

Gosia: Kako potem izberejo ljudi, da jih prilagodijo? Naključno? Enega za drugim, po skupinah? 



Swaruu: Da, zgodi se, da jih izberejo po skupinah. Vendar to nikoli ni naključno. Z višjih ravni lahko 

vidiš in analiziraš življenje, ki ga boš imel s to ali ono možnostjo. Potem bo duša ali adma vstopila 

v tisto, ki je bolj prilagojena njenemu življenjskemu namenu ali temu, kar želi doživeti. 

 

Po drugi strani pa ... izbiranje življenja ni tako, kot da bi izbirali, kaj boste danes jedli. Gre za 

dinamiko združljivosti frekvenc. Če je vaša frekvenca skladna z eno ali drugo izkušnjo ali 

skupinami izkušenj, potem jo boste dobili. Ne gre za spajanje ali združevanje frekvenc samo zato, 

ker so si podobne ali enake, ampak se to zgodi samo na ta način, ker je frekvenca IZKUŠNJA ALI 

SKUPINA IZKUŠENJ, ki jo boste dobili. Z objektivnega vidika je frekvenca izkušnja sama. Izkušnja 

NI določena s frekvenco, temveč je enaka - frekvenca je izkušnja. Misel, ideja, namera zavesti JE 

frekvenca. 

 

S pol-linearne perspektive 5D, ki je ena od gostot, iz katere se pojavlja več zvezdnih semen z 

namenom inkarnacije na Zemlji, je opaziti zelo veliko razliko med dojemanjem časa tukaj in tam, 

kot smo že povedali v drugem kontekstu. V tej situaciji morate, če se izrazimo tako, izsiliti 

genetsko spremembo nerojenega otroka, da se hitro prilagodi frekvenci prihajajoče Adme ali 

duše. Upoštevajte, da je v tem primeru prisoten časovni dejavnik. 

 

Če se vrnem k temu, kar sem povedala zgoraj: Zavest sama je frekvenca, ki določa situacije, ki jih 

bomo doživeli kot ta ali oni posameznik, ki je združljiv tudi zaradi podobnih frekvenc. Kaj je tu 

frekvenca? Frekvenca je število nihanj na časovno enoto, pri čemer je opazovalec dejavnik 

časovnega izračuna. 

 

Lahko jo obravnavamo kot fiksno frekvenco ... 7,8 Hz na primer. Toda v tej situaciji, ko govorimo 

o genetiki ali življenjski dinamiki osebe ali živega bitja, frekvenca ni nekaj fiksnega, saj se 

spreminja z razpoloženjem, čustvi in zavestjo. Frekvence se spreminjajo z mislimi in izkušnjami, 

vse se vedno spreminja, saj je sprememba edina stalnica v vesolju. 

 

Način ali dinamika, s katero se spreminjajo frekvence, bo vedno v skladu z neposredno 

predhodno frekvenco (upoštevajte časovno linearnost, saj gre za nizko gostoto 3D ali 5D). 

Spremembe, ki se pojavljajo v frekvencah, niso nikoli naključne, temveč so posledica interakcije 

z drugimi frekvencami, ki obkrožajo subjekt, ... v juhi frekvenc, ki jo lahko obravnavamo ali 

razlagamo kot Matrico, bodisi umetno bodisi prvinsko naravno. 

 

To, kar nadzoruje dinamiko gibanja ali procesiranja frekvenc, se imenuje harmonika frekvence in 

jo je mogoče matematično izmeriti in opazovati. Kako bo potekalo, je mogoče tudi v veliki meri 

predvideti,. Ta tema se prepleta z zvezdno navigacijo, saj se utelešenje duš podreja isti dinamiki. 

 

Gosia: Zgoraj si rekla, da so ljudje v sekundarni kategoriji. Da pojasnim - sekundarni smo, vendar 

ne zaradi genetskih sprememb, ki so jih naredile rase (ker se DNK vedno vrne v svoj naravni 

vzorec), temveč zaradi genetskih sprememb, ki so nastale zaradi vsiljevanja mentalnega 

nadzora/matrice, kajne? 



Swaruu: Da, Gosia, točno tako, kot si navedla. Konec koncev človeka resda omejujejo genetske 

spremembe, vendar so te nastale z namenom ljudi samih in so reverzibilne. Ne prihajajo iz 

determinističnega genetskega laboratorija: Razlaga sumerskih tablic, kjer je rečeno, da so človeka 

ustvarili oni, je človeška razlaga, saj je to edini način, kako ljudje znajo spreminjati DNK. Je odraz 

človeškega razmišljanja, njihovega omejenega razumevanja z omejenimi podatki. 

 

Resnične genetske spremembe, ki so bile uporabljene pri ljudeh, so bile narejene z miselnim 

nadzorom. Od uporabe prepričanj in manipulacije s tem, kaj je mogoče in kaj ne, do vsiljevanja 

strukture vrednot in idej, ki so bile umetno postavljene z namenom sprožiti genetske spremembe. 

Na ta način gene spreminjajo zvezdne rase, pozitivne ali negativne, in ne v laboratoriju. 

 

Zgodi se, da ljudje tega ne morejo razumeti, ker so bili programirani prav na tej točki, da ne 

razumejo transcendence zavesti in uma. Ni materije, vse je ideja. Vsi geni zvezdne rase so že v 

vsakem človeku, le deaktivirani so, niso niti spremenjeni niti odstranjeni. Le sama zavest - namera 

bitja, ki naseljuje vsako telo, določa, kateri geni bodo aktivirani in kateri bodo prezrti. Vendar pa 

so tu in čakajo na signal, ki prihaja od njihovega lastnika. 

 

Gosia: Ok, super. Hvala. In še nekaj. Če se genetske spremembe, ki so jih nezemljani izvajali 

občasno in posebej, na primer zato, da bi prilagodili zemeljsko vozilo določeni nezemeljski duši 

..., se te spremembe nato vrnejo v svoj prvotni vzorec, kajne? Ker si navedla, da se vedno vrnejo 

v prvotni vzorec. 

 

Swaruu: Da, Gosia, to je res, mati se na primer vrne v svoj prvotni vzorec. Koliko časa to traja? To 

je odvisno od okoliščin, vendar na splošno je to največ sedem let, kolikor traja celoten čas 

regeneracije človeškega telesa. Spremembe lahko trajajo dneve in ure, druge lahko trajajo nekaj 

generacij, vendar se bodo geni vedno vrnili v vzorec, ki ga je vsilila zavest osebe. Vztrajam, zato 

je treba spremeniti zaznavanje osebe, da bi bile spremembe trajne. 

 

Robert: Zelo dobro, hvala. To je smiselno. Vse, o čemer smo govorili v zvezi z genetiko: za katere 

druge vrste tukaj na Zemlji, poleg ljudi, bi to lahko veljalo? Mislim - katere druge vrste imajo veliko 

povezavo z Virom? 

 

Swaruu: Lahko vam zagotovim, da imajo vse preostale vrste, prav vsaka od njih, večjo povezavo 

z Virom kot ljudje. Med tistimi, ki bolj očitno izstopajo, bi lahko bili kitovci, delfini in kiti. 

 

Robert, ostale živalske vrste počnejo to, kar znajo najbolje, in doživljajo to, za kar so bile 

ustvarjene. Človek ni takšen. Pri mačkah, na primer, ni veliko nadzora uma. 

 

Mačke znajo biti ... no, mačke, ... zelo dobro. Znajo biti mirne, v svojem središču, v svojem "jaz", 

da lahko med sončenjem uživajo v miru in dobrem počutju. Človeška bitja so daleč od tega, za 

kar so prišla na svet, zato so tako nesrečna, saj jim ta občutek skuša povedati, da niso na pravi 

poti, pravi jim, naj poiščejo svoje središče, svoje življenjsko poslanstvo. Vendar so programirani, 



da ga ignorirajo in služijo družbi. Njihova vrednost kot ljudi je v tem, kaj lahko naredijo za družbo, 

in ne v tem, kaj lahko naredijo zase. Toda tudi, če ta nadzor misli deluje, jim duša sporoča, da je 

nekaj zelo narobe. 

 

Gosia: Zelo se strinjam. In ko govorimo o živalih, moje naslednje vprašanje je šlo v to smer. Zakaj 

torej živali zbolijo in se postarajo, če nimajo miselnega nadzora? 

 

Swaruu: Za razlago o živalih potrebujem več časa. Toda to je del ali kolateralna škoda same 

Matrice, kjer njena glavna komponenta - linearni čas služi kot metronom, ki vse sinhronizira in 

ustvarja linearnost preteklosti, sedanjosti in prihodnosti (ali prej, zdaj in potem), kar pri živalih 

povzroči ta proces, poleg drugih stvari, kot so nižje frekvence, toksini ... celoten 3D deluje skupaj 

proti njim. 

 

Gosia: Hvala, Swaruu. Ko se reče, da so nezemeljske rase prispevale svojo DNK k človeški DNK ali, 

da nosimo DNK številnih nezemeljskih ras, na kaj se to nanaša? 

 

Swaruu: Za genetiko na osnovi ogljika, človeka in 5D, ki je količinsko največja, saj je nad 5D vse 

bolj energijsko, je značilno, da je na videz ali večinoma enaka. Ker ko govorimo o eksistencialnih 

ravneh, smo zelo blizu v odnosu do izvornega Vira, vseh bitij 5D, bitij in vrst. To pomeni, da bomo 

imeli največ skupnega DNK, saj smo vsi narejeni na enak način. Zemeljska znanost ve in je 

pokazala, da ima opica v genetskem smislu 99 % genov, ki so enaki človeku, na čemer 

utemeljujejo svojo trditev, da človek izhaja iz opice, kar pa ne drži. 

 

Od Andromedancev, Dieslientiplex, Urmah, Alfa Draconcev, Siricev, Enganov, Malakakov, 

Ummov, Mantisov, Ceded Avian Cerezov, Lurkerjev, Maitréjev, Kingov, Solatijcev, karkoli so ..... 

bodo imeli vsi 99 % enakih genov kot drugi. 

 

Ti se podrejajo nujnemu vzorcu, ki je skupen vsemu biološkemu življenju, ki temelji na ogljiku in 

DNK. Tudi živali bodo imele več kot 95-odstotno združljivost genov z ljudmi. Jamska goba bo imela 

več kot 90 % genov, ki jih ima človek, kar je dokazala zemeljska znanost. 

 

Robert: Rekla si... "Jamska gliva bo imela več kot 90 % genov. Ali misliš, da so enaki človeškim? 

 

Swaruu: Da, identični ljudem in vsemu življenju, ki temelji na ogljiku, pa naj bo to na oddaljeni 

luni v sistemu Rigel ali za območjem Bootes v globokem vesolju. Seveda le z življenjem, ki temelji 

na DNK-ogljiku. 

 

Zato je trditev, da so bili človeški geni najdeni v tej ali oni lobanji Homo Capensis ali lobanji 

"Starchild" (Loyd Pye), pričakovana. Kaže na raven nevednosti zemeljske znanosti glede genov, ki 

jih imenujejo "nezemeljski". 

 



"Dejstvo", da je bil človek ustvarjen z uporabo genov 21 nezemeljskih vrst, je napačno. In dobro 

se spomnim, da tisti, ki so to trdili, niso bili ne več ne manj, temveč Andromedanci, in so to 

informacijo posredovali Alexu Collierju. 

 

Gosia: Zakaj so mu to povedali, če to ni res? 

 

Swaruu: Ker samo to, da so zvezdni, še ne pomeni, da so genetiki. To omenjam zato, ker se 

zavedam, od kod ta ideja izvira. To preprosto ni mogoče, saj je življenje s človeškim ali 

humanoidnim modelom najpogostejše v vesolju, kot smo že omenili. Nobena od teh 

humanomorfnih ras ni bila ustvarjena, koncept je napačen in je del minimiziranja konceptov s 

strani ljudi, ker ne morejo razumeti stvari, ki presegajo njihove zmožnosti ali raven razumevanja. 

 

Gosia: Če pa ni res, da smo bili tako ustvarjeni, kako so lahko Andromedanci posredovali tovrstne 

informacije? Kako so se lahko na tak način motili? Zato so potem ljudje zmedeni in ne vedo, komu 

naj verjamejo. Vse skupaj je preveč zapleteno, da bi ga ljudje lahko razločili. 

 

Swaruu: Andromedanci so v primerjavi s Taygeto na več področjih precej zaostali. Še en primer 

je njihovo pojmovanje Karme, ki se nam kot rasi, ne le meni kot Swaruu, zdi napačno. 

Andromedanci so napredni, vendar bi jih bilo treba v nekaterih pogledih posodobiti. 

 

Gosia: Tudi to morajo ljudje razumeti. Zato se pojavlja toliko različnih "različic" informacij, ki jih 

dobimo od kontaktnih oseb. Ne zato, ker bi bili stiki lažni, temveč zato, ker se vsak kontaktnik 

pogovarja z drugo raso in dobi njeno stališče. 

 

Swaruu: Ne gre za to, da bi si kontaktne osebe izmišljale ali da bi bile lažne. Vendar to, da se 

pogovarjajo z neko zvezdno raso, še ne pomeni, da ima ta rasa vso resnico. Tu se zgodi še nekaj 

drugega. Včasih ta ali ona zunajzemeljska rasa preprosto ne ve in pri posredovanju informacij 

osebi za stike uporabi najboljše informacije, ki jih ima v tem ali onem trenutku pri roki. 

 

Brez načrtov, brez slabih namenov. Toda rase ali zvezdni ljudje niso enaki, tako kot ljudje niso 

enaki. Nekateri vedo več kot drugi, in to zaradi različnih izkušenj, ki jih lahko imajo kot 

posamezniki. Kajti ne glede na to, kje ste v evolucijskem procesu svoje zavesti, se še vedno učite. 

In včasih so stvari dane z najboljšimi možnimi podatki ali najboljšimi možnimi izračuni, a tudi tako 

lahko spodletijo. 

 

Na drugih področjih pa obstajajo zelo močni in trdni podatki, ki jih je težko spremeniti, kot je to 

v primeru tega, o čemer danes govorim. Ne morejo trditi, da je bil zemeljski človek ustvarjen z 

geni 21 različnih nezemeljskih ras, če je po vsem kvadrantu na kupih še več ljudi in da so te rase 

v 99 % enake človeku. 

 

Upoštevajte tudi, da številnih stvari, kot so barva kože, spol in velikost, med številnimi drugimi 

značilnostmi, ne nadzoruje en sam gen, še manj pa skupina genov, temveč OZNAČITVE znotraj 



teh genov. To pomeni, da čeprav človeška znanost opici in človeku pripisuje 99-odstotno enakost 

genov, so označevalci znotraj genov kot celote zelo različni, zaradi česar gre za popolnoma 

drugačno vrsto. 

 

To se dogaja oziroma je isto, kar se dogaja z zvezdnimi rasami ali med zvezdnimi rasami. Pri tem 

moramo tudi opredeliti; kaj točno je drugačen gen z vidika človeške genetike. Ti ga razumejo kot 

nekaj, kar ima radikalno spremembo v svoji morfologiji ali kemiji, ki se razlikuje od norme. Toda 

zemeljske norme ne veljajo za tiste zunaj. 

 

Torej, kot primer... Domača mačka ima v 99,99999999999% enake gene kot lev ali bengalski tiger. 

Gre za isto vrsto, mačka je mačka. Označevalci so tisti, ki jim dajejo velikost, barve in razmerja. 

To velja tudi za Urmah. 

 

Gosia: V meni se poraja veliko novih vprašanj, ko se premikamo naprej. Za zdaj imam tole. 

Pravzaprav je to nekaj, o čemer se še nikoli nismo pogovarjali in zagotovo je tudi to veliko 

vprašanje. Gre za domnevne hibridizacije. Vprašanje se glasi: če genov ne morete spreminjati, ker 

se vrnejo v prvotno stanje, kako je mogoče mešati rase? Psi in druge vrste križancev itd. Ali 

obstajajo tudi hibridi med nezemljani in ljudmi? Ali pa je vse to druga tema? 

 

Swaruu: To je ista tema. Da se hitro začnemo in končamo, ne trajajo dolgo. Posamezniki kmalu 

umrejo in se redko razmnožujejo. Da, te mešanice obstajajo, še posebej jih izvajajo v bazah DUMB 

v Dulceju v Novi Mehiki in v bazi Cardél Veracrúz v Mehiki, ki sta najbolj razvpiti. 

 

Vendar se to dogaja tudi na drugih mestih, na primer na Plum Islandu v ZDA. Edini način, da te 

spremembe postanejo "trajne" - "" sem dodala zato, ker menim, da tega ni mogoče doseči -, je, 

da subjekt ohranjamo na zelo nizki eksistencialni frekvenci, kar dosežemo s trpljenjem, grozo in 

nenehnim strahom. Že samo stanje deformirane pošastnosti zelo pripomore k ohranjanju te 

percepcije. In z uporabo naprednega psihičnega nadzora. 

 

Robert: Toda lahko bi delali tudi obratno, tj. subjekta ohranjali na visoki frekvenci? 

 

Swaruu: Da. Toda v primeru pošasti jo bo težko vzdrževati na resnično visoki frekvenci. Imela bo 

močno težnjo, da se od tam oddalji, da ne bi bila pošast, da bi se vrnila k prvotnemu Viru. Vendar 

obstaja še ena različica! Brez duše! Biološki roboti. 

 

Gosia: O kakšni "pošasti" govorimo? O človeku, pomešanem s čim? 

 

Swaruu: Pošasti je nešteto. Variante, mešanice. 

 

Gosia: In kako je mogoče, da je potem uspelo ustvariti psa? Rekla si, da je to le človeška stvaritev. 

O psih govorim kot o neki genetski prilagoditvi. Moral bi se vrniti k volku. 

 



Swaruu: Tudi psa so ustvarili, vendar z uporabo filtriranja oziroma izbire, katere posameznike je 

treba križati, da bi dobili želene rezultate. Kljub temu opazite, da se bodo, če bodo izpuščeni kot 

vrsta, vrnili k prvobitni "pasji" ali živalski osnovi. Potepuški pes. In kot rasa jih ne moti, če so baset 

ali doberman. Spremembe so v označevalcih, ti se spremenijo prvi. Če jih pustimo pri miru, se 

vrnejo k temu, kar so vedno bili. 

 

Gosia: Na njih ni bil opravljen noben mentalni nadzor. Zakaj se torej ne vrnejo v to stanje ZDAJ? 

Če se genetika vedno vrne v prvotno stanje? 

 

Swaruu: V primeru psov potrebujejo nekaj generacij, recimo ali 1 od dve, da se vrnejo v prvotno 

stanje. Hitro bi se vrnili v mentaliteto volka ali kojota. 

 

Gosia: Swaruu, vendar so tu že več kot dve generaciji. 

 

Swaruu: Ne, Gosia, psi, kot veš, so nekatere pasme stare deset let, druge 50 let, tretje morda do 

200 let, vendar z nenehnim človeškim manipuliranjem, da bi ohranili "čistost" pasme. Pes iz leta 

1800 se fizično zelo razlikuje od sedanjega. 

 

Gosia: Mislim na običajnega uličnega psa, ne na posebne pasme. Leta 1800 so že obstajali psi. To 

je več kot dve generaciji in ne postanejo spet volkovi. Poskušam samo razumeti. 

 

Swaruu: Hranijo jih kot različico rase. Ker so volkovi volkovi in kojoti so kojoti, so še vedno pasme 

psov. To je njihova genetska osnova. Ne pričakujte, da bo čivava sčasoma postala sibirski volk. 

 

Gosia: Zakaj ne, Swaruu? Teoretično bi lahko, kajne? Njihova genetika bi se morala vrniti. Ne 

razumem v celoti, prosim, oprosti mi. 

 

Swaruu: Ker niso enak izraz pasje duše. Ker volk ni osnova vseh pasem psov, temveč le nekaterih. 

Če po drugi strani vzamete nemškega ovčarja ali haskija, je mogoče, da bosta nekaj generacij 

pozneje postala volka. Psi so pod človeškim nadzorom in stalnim ravnanjem prisilnih križancev 

pasjih vzrediteljev. 

 

Nanje vpliva tudi nizka gostota 3D, ki upočasnjuje spremembe glede na izvirnike. V primeru psov 

imajo nekatere pasme v sebi "volkove". Če se izkaže, da so te lastnosti prevladujoče nad ostalimi, 

DA, volkovi se lahko pojavijo iz njih čez nekaj generacij. Toda volk NI osnova psa. Pes je mešanica 

psov, v nekaterih primerih tudi volkov. Glede na to, kateri geni prevladujejo, se bo pokazalo, kaj 

bo nastalo, kojot, dingo, lisica ali volk ... in tisti, ki nadzirajo, kateri geni bodo prevladali ali ne, so 

zavesti samih psov. Da, mešanice se vrnejo k izvirniku. Vendar je to odvisno od tega, kaj je in kaj 

ni dominantno v omenjeni mešanici. 

 

Gosia: Zdaj bolje razumem. Zdaj pa preidimo na človeške zunajzemeljske hibride. Swaruu, ali 

obstajajo? 



Swaruu: Da. Vi dva sta to. In obstajajo različne stopnje in različne lastnosti. Vsa zvezdna semena 

SO zunajzemeljski hibridi, le da so spremembe večinoma mentalne, možganske, ne toliko fizične 

- čeprav se tudi to zgodi. 

 

Gosia: Vendar nismo (hibridi) zaradi genskega vmešavanja. To smo zaradi svoje zavesti. 

 

Swaruu: To JE genetsko vmešavanje. 

 

Gosia: Toda, hočem reči, da nisem rezultat na primer zemeljske matere in taygetskega očeta? 

 

Swaruu: Ne, to vsiliš svojemu telesu, vendar mentalno. Vendar, ko sem to rekela, ... Zvezdni 

otroci se običajno raje rodijo zvezdnim staršem, saj jih bodo tako bolje razumeli. Vendar to ni 

genetsko, to so preference zaradi zavesti in kulture. 

 

To je pogostejše pri nedavnih zvezdnih semen druge ali še bolje tretje generacije ... po letu 2001. 

Vsak primer je drugačen. Toda s časom na Zemlji postaja eksponentno vse bolj verjetno, da se bo 

otrok izkazal za zvezdno seme. 

 

Robert: Na koncu bodo vsi zvezdna semena. In s tem tudi vnebovzetje? 

 

Swaruu: Strogo vzeto, vsi ste in ste vedno bili zvezdna semena. Nihče od vas ni genetsko omejen. 

To si odstranite iz glave. To je slab izgovor, da ne rastete in da ne storite ničesar. 

 

Gosia: Vprašanje mi je zastavil naročnik: Swaruu pravi, da nismo bili spremenjeni. Kako Taygetci 

razložijo, da ima naša vrsta (edinstvena v svoji vrsti) le 23 parov kromosomov namesto 24, kot jih 

imajo ostale živeče vrste na svetu? 

 

Ali zato, ker število 24 "obstaja", vendar je večdimenzionalno (in nevidno v tem 3D-prostoru), ter 

vključuje povezavo z Virom? Ali pa je to podpis "umetnika"? Koliko parov imajo Taygetci? 

 

Swaruu: Imamo 24 kromosomov. 12 niti DNK. To, kar vidite kot manjkajoče, je prav tako 

potlačeno s strani zavesti. Ne manjka, ampak je med drugimi, kot sestavni del drugih. Tako kot 

pri moji razlagi 12 niti DNK, ki jih vsebuje 6 in 6 na obeh straneh spirale, kot sestavljen kabel v 

visečem mostu. Enako se zgodi z manjkajočim kromosomom. 

 

Pri ljudeh včasih manjkata tudi do dva, zato sem prej omenila, da ima človek 22-23 kromosomov, 

dve niti. Toda vse je tam. Le da človeška znanost ni sposobna razumeti kromosomov ali genov. 

 

Robert: Hvala, razumem. Še eno vprašanje. Kakšni so razlogi, da se starejši ljudje v domorodnih 

plemenih starajo? Nekatera plemena so bila zelo izolirana, pa vendar imajo tudi oni svoje 

starešine. 

 



Swaruu: To je tako kot pri živalih del tega, kar opredeljuje 3D-linijski čas. Da bi presegli staranje, 

morate biti sposobni manipulirati s časom. To je mogoče storiti s strojem, običajno z ladjo, ... 

vendar pridete do točke, ko ga lahko nadzorujete miselno. Z obvladovanjem časa obvladujete 

tudi vse gostote. 

 

Dokler imate zaznavanje preteklosti, sedanjosti in prihodnosti, se boste starali. Kajti materija ali 

to, kar imenujemo materija, je povezana s frekvenco in, kot opisuje že sama beseda, je frekvenca 

povezana s časovnim obdobjem. Kljub temu se starešine teh plemen NE starajo na enak način kot 

ljudje iz "Matrice". 

 

Svojo vitalnost ohranjajo tudi v osemdesetih ali devetdesetih letih. 

 

Robert: Ali meniš, da bi nam s te Zemlje, znotraj te Matrice, lahko uspelo nadzorovati čas? 

 

Swaruu: Čas je neposredna zaznava zavesti. Zavest je nedotakljiva in neodvisna od gostot. Iz 

katere koli ravni ali gostote lahko naredite vse. Za zavest ne obstaja nobena omejitev, le tista, ki 

si jo zavest sama naloži. 

 

Robert: Prav imaš. Hvala. 

 

Swaruu: Celotno vesolje je rezultat zavesti. Materije kot take ni. Vse je zavest, domišljija zavesti, 

domišljijsko ustvarjanje, manifestacija, zavest o bivanju. Dvomiti, da se genetika spreminja z 

zavestjo ali, da je v celoti ustvarjena kot posledica ideje, pomeni nasprotovati temu, kako deluje 

celotno vesolje. 

 

Robert: Hvala. Imam še eno vprašanje od sledilca. Če se genetika manifestira z zavestjo, potem 

kateri dejavniki vplivajo na rojstvo nekoga z Downovim sindromom, pritlikavostjo ali albino ali z 

levim očesom ene barve in desnim očesom druge? Ob neki priložnosti se je moji mački rodil 

trinožni maček, ki pa je tekel hitreje od ostalih. Zagotovo se bo marsikdo vprašal isto. 

 

Swaruu: Vse v vesolju so frekvence. To je rekel celo Tesla. Torej so vse te spremembe in genetske 

nesreče posledica interakcije znotraj juhe frekvenc, gre za spremembo človeka, tako kot bi bilo, 

če bi izgubil roko. To ni genetsko, v primeru okvar gre za intervencijo. 

 

Nekaj je invazivno spremenilo DNK, vendar to ni nova vrsta ali mutacija sama po sebi. To se zgodi 

le na ravni posameznika. V primeru sekundarnih dejavnikov, kot so barva oči, las ali kože, gre prav 

tako za združljivost frekvence. To pomeni, da je z vidika tega posameznika storil ali mislil stvari, 

zaradi katerih se pri njem kažejo te individualne spremembe. 

 

Eno je katastrofalna mutacija pri posamezniku, drugo pa je, da se posameznik izkaže s 

sekundarnimi lastnostmi, ki šele opredeljujejo njegovo individualnost. To, da se je posameznik 

rodil defekten, je posledica poškodovane DNK, ... vendar je to poškodba. Poškodba je lahko 



povzročena na kateri koli ravni, bodisi po naključju, ker je na vas padel klavir, bodisi ker je bil 

izpostavljen ionizirajočemu sevanju, ki je poškodovalo DNK. Obstajajo kemični, radiološki ali 

fizični okoljski vzroki. 

 

Gosia: In ker govorimo o teh "poškodbah / okvarah". Ali je to tudi posledica NAMERE višjih ravni? 

In nezavednega? Ker si rekla, da vse, kar se manifestira, je. 

 

Swaruu: Da, ker je z bolj razširjenega vidika človek združljiv v smislu frekvenc, da je končal v telesu 

z napako. Frekvenca duše je bila združljiva s težavo. 

 

Gosia: Ok, razumem. Namera je vedno enaka frekvenci? Ali je enaka? 

 

Swaruu: Bili ste združljivi s poškodbo tetive stopala / bili ste združljivi s tisto prometno nesrečo / 

bili ste združljivi s tisto genetsko napako. V tem vesolju je vse po frekvencah. Privlačite združljive 

frekvence, ker so enake. Ne gre za to, da bi se skrivnostno privlačile, ampak je tako rečeno zato, 

da se to bolje razloži. 

 

Frekvenca je stanje. Če jo ustvarite s svojim umom in zavestjo, potem to izkušnjo doživite. 

Namera daje možnost, da se frekvenca ustvari. Namen je načrt, frekvenca pa je načrt, ki se izvaja. 

 

Gosia: Vau, to mi je všeč in tudi sama to vidim tako. Najlepša hvala, Swaruu. Mislim, da zdaj 

nimamo več vprašanj o tej temi. Odgovorila si na veliko vprašanj. Zelo smo ti hvaležni. 

 

Swaruu: Ni za kaj, obema. Se vidimo jutri! In počita. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Prevedel: Stane 


